
OB GRADNJI
PRIZIDKA ZDRAVSTVENEGA DOMA VIČ

Zamude,
kam nas peljete?

Prcd pričetkom priprav na gradnjo prizidka
zdravstvenega doma na Viču je kazalo, da bo
priprava dokumentacije in soglasij potekala
brez težav, a se je gradbeni odbor močno uštel.
V novi otroški dispanzer in djspanzer za
pljučne bolezni, ki naj bi bila v prizidku, se še
lep čas ne bodo vselili.

S polnim zaupanjem je gradbeni odbor na-
ročil pripravo vse dokumentacije Medico inže-
niringu, ki ima izkušnje pri izgradnji tovrstnih
objektov. Omen jeni odbor je namreč menil, da
bo izbrana projektantska organizacija hitro in
kvalitetno opravila svoje delo, pa ni bilo tako.
Sredstva drugega samoprispe\ ka so zagotov-
liena. eradnja bi se morala že davno pričeti, a
še dokumentacija ni vsa zbrana. Pa ne le neu-
poštevanje rokov, Medico inženiring je naročil
geološko raziskavo tal, ki je veljala 120.000
dinarjev, četudi je bila na istih tleh že pred
dvema letoma opravljena gcološka raziskava.
Čemu je potrebna takšna potrata denarja?

Gradbeni odbor tudi s kvaliteto dela Medico
inženiringa ni zadovoljen, kajli v projektu ni
navedenih cen zdravstvene opremc. Če dru-
gega ne, bi cene lahko »prepisal« iz projektov

zdravstvenih domov, ki jih gradijo ali so že do-
grajeni v Mostah in Šiški.

Zdravnike na Viču skrbi tudi simbolična
vsota, ki je nair.enjena za notranjo opremo.
Le-ta znaša le 7,4 odstotka celotne investicij-
ske vrednosti, medtem ko drugje namenjajo
za tovrstno opremo 20 do 27 odstotkov celotne
vrednosti.

Ko je Medico inženiring po številnih inter-
vencijah zopet pričel z delom in je kazalo, da se
bo zadeva dokončno rešila, so graditelji nepri-
čakovano naletcli na novo oviro. Republiška
sanitarna inšpektorica je pri ogledu zemljišča
navedla nekaj zadržkov, zaradi česar »tudi za
ceno življenja« ne bo izdala soglasja za grad-
njo. Takšno ravnan je republiške inšpektorice
je nenavadno, saj namesto da bi podpirala ure-
sničevanje obče družbenih interesov, kar ome-
njena gradnja je, jo s svojim ravnanjem celo
zavira.

O vseh problemih, ki so se postavili na pot
gradnji prizidka, jc razpravijala občinska
skupščina, ki bo skupno s svojimi strokovnimi
službami napela vse sile za uresničitev zastav-
ljene naloge. F. PREŠEREN


